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Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 

E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 
 
 

PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Incheiat astazi 31.10.2013 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.171/24.10.2013, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 12 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie, lipsind motivat domnul consilier Radu Gheorghe. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINEA DE ZI : 
 

1. Proiect de hotarare privitor la: Rectificare de buget. 
2. Proiect de hotarare privitor la: modificarea si completarea Hotararii Consiliului 

Local Oc.Mari nr.48/26.09.2013 privind aprobarea “Metodologiei de 
repartizare si facturare individuala a consumului de apa inregistrata la 
bransamnetul condominiului” .  

3. Proiect de hotarare privitor  la : Stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru 
anul 2014.  

4. Proiect de hotarare privitor  la : Aprobare studiu de oportunitate pentru vanzare 
prin licitatie publica  a obiectivului „Cuptor de paine” in suprafata construita de 
28 mp si a terenului aferent ” situat in or.Oc.Mari, str.Garii, jud.Valcea. 

5. Informare privind  capacitatea  de aparare impotriva incendiilor a localitatii. 
     Probleme diverse. 

Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.09.2013. 
Domnul presedinte de sedinta, Danilescu Paul doreste sa modifice penultimul 

alineat de la pag.6, astfel: „ considera ca aceasta solicitare nu ar fi trebuit sa ajunga pe 
ordinea de zi, primarul trebuyind sa rezolve aceasta situatie ivita, deoarece el a 
aprobat scoaterea materialului lemnos in cauza”. 

Procesul-verbal de la sedinta ordinara din data de 30.09.2013 a fost aprobat, cu 
modificarea propusa, cu unanimitate de voturi. 
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Au fost supuse aprobarii procesele – verbale al sedintelor extraordinare din 
data de 08.10.2013, 18.10.2013 si 24.10.2013 care au fost aprobate cu unanimitate de 
voturi.din datei de constituire din 14.08.2012 care a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi.  

S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: 
Rectificare de buget”. 

Domnul secretar spune ca sumele care au fost prinse in proiectul de hotarare 
sunt sume care au fost date pentru continuarea lucrarilor de asfaltare in localitatea 
Slatioarele. 

Doamna Lucia Fetele, sef serv.”buget, finante” spune ca la capitolul 51- 
administratie, la scoli, ilumint public, salubritate, strazi sunt facute rectificari, insa 
impozitele si taxele pentru anul 2013 au fost incasate doar intr-un procentaj foarte 
mic, sub 50%. 

Domnul consilier Perian Dumitru a spus ca domnul Prim-Ministru Ponta, din 
cate a auzit dumnealui la televor, spune ca va trimite bani la primarii pentru a fi 
platite sentintele civile castigate de salariati si intreaba cand vor fi acest bani 
recuperati. 

Doamna Fetele Lucia spune ca bugetul a fost facut fara a fi prinse si sumele de 
bani cerute de salariati, deoarece acestia au venit cu sentintele civile dupa data 
finalizarii bugetului, insa daca banii vor fi dati de catre Guvern, vor fi facute si platile 
pana la sfarsitul anului. 

Domnul consilier Badea Ilie intreaba care este suma de bani incasata de la 
parcare si inchirieri si care care a intrat in bugetul local. Este suparat ca salariatii 
Primariei nu respecta termenul stabilit de Curtea de Conturi pentru a duce la 
indeplinire sarcinile prevazute in procesul-verbal si crede ca se va lasa cu sanctiuni. 

Doamna Fetele Lucia spune ca nu poate da un raspuns pe loc privind sumele 
incasate  din inchirieri si parcare, insa pentru sedinta urmatoare va veni cu o 
informare in acest.  

Domnul consilier Badea Ilie spune ca termenele trebuie respectate, ca datoriile 
sa nu mai fie preluate de catre alt Consiliu local. 

Domnul secretar spune ca cele mai mari probleme, in realizarea termenului dat 
de Curtea de Conturi, sunt cu privire la datoriile fostului S.P.G.O.L., unde crede ca nu 
mai pot fi recuperate. Cu privire la redeventa datorata de S.E.M. Rm.Valcea exista un 
proces pe rolul instantelor de judecata, intrucat acestia au refuzat sa plateasca 
motivind ca redeventa nu este corect calculata. 

Domnul Glodeanu Grigore, locuitor al or.Oc.Mari  spune ca pot fi gasite surse 
de buget pentru oras, deoarece sunt agenti economici care isi desfasoara activitatea pe 
raza or.Oc.Mari si nu platesc impozitul aici, intrucat au sediul in alta localitate. Cu 
privire la campul IV spune ca o treime din terenul ocupat de S.E.M.Rm.Valcea este 
in domeniul public al orasului. 

Domnul secretar spune ca aceasta problema poate fi rezolvata numai in 
instanta, deoarece S.E.M. Rm.Valcea are certificat de atestare de foarte multi ani. 

A fost supus la vot proiectul de hotarare si a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi. 



 3 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: 
modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local Oc.Mari nr.48/26.09.2013 
privind aprobarea “Metodologiei de repartizare si facturare individuala a consumului 
de apa inregistrata la bransamnetul condominiului” . 

Domnul secretar spune ca modificarea Hotararii nr.48/2013 a venit ca urmare 
solicitarii S.C. APAVIL S.A. Valcea. 

A fost supus la vot proiectul de hotarare si a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor  la : 
Stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 2014.” 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin considera ca la intocmirea proiectului de 
hotarare nu s-a tinut cont de zonele cu restrictii, deoarece sunt prinse in zonele A,B, 
iar locuitorii platesc foarte mult. Considera ca trebuiesc scoase din zonarile 
respective. 

Domnul secretar spune ca zonarea nu a fost modificata de foarte multi ani, insa 
se poate modifica in fiecare an, numai pana in luna mai. Dumnealui spune ca str.1 
Mai, 1 Decembrie se pot trece in zona A de impozitare doar la anul, dar numai pana 
in luna mai. Considera ca si alte strazi din oras care au fost modernizate pot trece intr-
o zona superioara de impozitare. Probabil din anul 2014 se va introduce si taxa pe 
constructii (piscine, parcari). 

A fost supus la vot proiectul de hotarare si a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor  la : 
Aprobare studiu de oportunitate pentru vanzare prin licitatie publica  a obiectivului 
„Cuptor de paine” in suprafata construita de 28 mp si a terenului aferent ” situat in 
or.Oc.Mari, str.Garii, jud.Valcea”. 

Domnul secretar informeaza Consiliul Local ca in luna iulie a.c. s-a discutat 
acest proiect de hotarare privind pretul si suprafata. Spune ca domnul Carapancea a 
facut gardul de imprejmuire a proprietatii peste saleducte. Problema care se ridica 
este daca se lasa sau nu saleductele libere sau se vinde terenul in intregime. 

Domnul viceprimar spune ca S.E.M. Rm.Valcea nu are o optiune scrisa cu 
privire la concesionarea terenului unde se afla saleductul, iar terenul este al orasului 
nu al S.E.M. Rm.Valcea. Este de acord ca intreaga suprafata din proiectul de hotarare 
sa fie vanduta. 

A fost supus la vot proiectul de hotarare si a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi.S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Informare privind  capacitatea  de 
aparare impotriva incendiilor a localitatii”. 

Domnul Comuna Rafael spune ca in anul 2009 a fost aprobata o reducere de 
50% la impozite (constructii si terenuri) pentru membrii Serviciului Voluntar pentru 
Situatii de Urgenta Oc.Mari, insa aceasta reducere nu a fost aplicata. Din anul 2011 
aceasta reducere nu se mai regaseste in hotararea privind impozitele si taxele locale. 

Domnul secretar spune ca din punct de vedere al Oficiului Concurentei 
acordarea acestor reduceri nu este legala, intrucat legea voluntariatului nu 
reglementeaza acordarea de beneficii celor care executa servicii voluntare. 
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Domnul viceprimar spune ca daca nu exista niciun beneficiu, nimeni nu se 
ofera voluntar in ziua de azi. 

Domnul consilier Perian Dumitru intreaba cati voluntari sunt prinsi in Serviciul 
respectiv. 

Domnul Comuna Rafael raspunde ca sunt 27 de persoane. 
S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi :”Probleme diverse”. 
Domnul presedinte de sedinta da citire adresei nr.8761/03.10.2013 a Scolii 

Gimnaziale „Costea Marinoiu” Oc.Mari privitoare la proiectul „Scoala dupa scoala” 
si raportului de specialitate nr.2030/30.10.2013. 

Doamna director Florescu Elena spune ca Scoala Oc.Mari are un proiect 
„Scoala dupa scoala” unde sunt indicatori care trebuie realizati, si anume sa fie 
inclusi 100 de elevi care sa faca parte din proiect. Au fost luate semnaturi pe baza 
cererilor parintilor, dupa care a fost luat avizul. Parintii nu au dat suma solicitata. 
Dumneai spune ca nu are de unde sa ia banii necesari proiectului, insa crede ca suma 
solicitata Consiliului Local nu este foarte mare, spunand ca poate fi alocata din 
bugetul local. 

Domnul viceprimar spune ca acest proiect se realizeaza prin Regulamentul 
intern al scolii. Se stie ca parintii au facut cereri  si o intreaba pe doamna director 
daca a incheiat contracte de parteneriat. 

Doamna director Florescu spune ca parintii au fost de acord cu aceste 
contracte, insa nu sunt de acord sa contribuie nici macar cu pachetelul de mancare. 

Domnul secretar spune ca in cererea de finantare a proiectului mai sunt si alti 
indicatori care trebuie indepliniti. 

Doamna Fetele Lucia spune ca nu ar trebui consumati toti banii pentru plata 
profesorilor, ci ar trebui impartiti si pentru o masa calda. Copiii nu pot manca o zi 
intreaga numai hrana rece. Considera ca S.E.M. Rm.Valcea si Parohiile din localitate 
pot ajuta elevii cu o masa calda, deoarece acestea au cantina si nu ar fi un deranj 
foarte mare. 

Domnul presedinte de sedinta intreaba ce riscuri sunt daca acest proiect de nu 
realizeaza. 

Domnul viceprimar spune ca acest program nu este organizat in pachete 
educationale 

Doamna director Florescu spune ca daca fondurile sunt aprobate, dumneai va 
veni pentru sedinta urmatoare cu pachetele educationale. 

S-a dat citire adresei nr.8657/01.10.2013 formulata de Florea Florin prin care 
solicita aprobarea unui contract de participatiune pentru realizarea unui parc 
fotovoltaic de 10 MW. 

Domnul secretar spune ca SC Mar Group Energy SRL din Cluj-Napoca a 
solicitat punerea la dispozitie a unui teren in suprafata de 16 ha din izlaz pentru 
realizarea unui parc fotovoltaic cu o capacitate de productie de 10 MW. Pentru acest 
lucru trebuiesc facute demersurile pentru scoaterea din circuitul agricol. Apreciaza ca 
in cazul in care s-ar realiza scoaterea din circuitul agricol terenul ar trebui 
concesionat sub conditia ca autoritatea locala sa primeasca energia necesara pentru 
institutiile publice si iluminatul public gratuit de la concesionar, dand ca exemplu 
Primaria com.Mihaesti. 
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Domnul presedinte de sedinta da citire solicitarii nr.9569/29.10.2013a preotului 
Tanasie Iulian – Parohia „Sf.Ioan Gura de Aur”. 

Domnul Glodeanu Grigore, locuitor al or.Oc.Mari spune ca se cere din partea 
Consiliului Local Oc.Mari pentru Biserica „Sf.Ioan Gura de Aur” un sprijin financiar 
pentru repararea Catapeteasmei , intrucat aceasta biserica este cea mai veche din oras. 
Spune ca orice suma de bani pe care o poate aloca Consiliul local este binevenita. De 
asemenea se va solicita sprijin si de la S.E.M. Rm.Valcea, intrucat aceasta biserica se 
afla intr-un perimetru minier. 

Domnul viceprimar  spune ca este normal ca autoritatea locala sa sprijine 
cultele religioase, dar trebuie gasita baza legala. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca parintele ar trebuie sa faca calcule 
si sa spuna suma necesara. 

Doamna Fetele Lucia spune ca in acest moment nu exista reglementare legala 
ca din bugetul local sa se acorde bani pentru biserici. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca autoritatea locala, in speta Consiliul 
Local, trebuie sa gandeasca la acordarea de sprijin financiar pentru toate 
monumentele istorice din localitate. Apreciaza ca acestea trebuie scoase in evidenta, 
vorbindu-se foarte mult despre ele dar fara niciun rezultat. 

Este prezentata cererea nr.8465/25.09.2013 formulata de Coman Lucica. 
Domnul viceprimar spune ca nu este de acord cu vanzarea acestui spatiu, mai 

mult decat atat solicita eliberarea lui, deoarece noua lege a cainilor fara stapin obliga 
autoritatile locale sa infiinteze servicii de ecarisare si adaposturi pentru cainii fara 
stapan, apreciind ca acest spatiu este unul bun pentru infiintarea acestui serviciu, iar 
vechea destinatie a imobilului a fost de „cabinet veterinar”. 

Domnul consilier Popescu Mircea intreaba ce consecinte exista daca nu se 
realizeaza acest adapost si acest serviciu. Recomanda executivului sa trimita adrese la 
cetateni pentru decolmatarea santurilor din fata gospodariilor. 

Domnul secretar informeaza ca nerealizarea acestora va duce la amenzi din 
partea Directiei de Sanatate Veterinara Valcea si a altor institutii.  

Domnul consilier Badea Ilie spune ca materialul antiderapant a fost aruncat pe 
marginea strazilor fara sa existe acele lazi de depozitare. Intreaba cand in or.Oc.Mari 
vor fi atribuite corect numere administrative la imobile. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
                DANILESCU PAUL                                ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
31.10.2013  


